
Protokół  Nr  7/2011
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej 

z dnia 23 lutego 2011r.  

Obecni:

1. Tadeusz Groszek     -   Przewodnicząca Komisji
2. Robert  Szydlik       -   Zastępca Przewodniczącego 
3. Mirosław Sobczak  -   Członek Komisji 
4. Dariusz Kur            -   Członek Komisji
5. Tadeusz Sasin         -   Członek Komisji
6. Mirosław Szczotka  -  Członek Komisji

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli:

1. Waldemar Banaszek  -  Zastępca Burmistrza
2. Grażyna Roszczyk     -  inspektor ds. oświaty w Urzędzie
3. Stanisław Kielak       -  mieszkaniec Sołectwa Chrzęsne
4. Rafał Roguski           -  pracownik wydziału ID i ds. zamówień publicznych

Otwarcia  posiedzenia  dokonał  Przewodniczący  Komisji  i  zaproponował 
następujący porządek:

1. Odczytanie protokółu z ostatniego posiedzenia Komisji.
2. Omówienie materiałów na IV Sesje Rady Miejskiej w Tłuszczu.
3. Informacja na temat realizacji zaleceń pokontrolnych.
4. Sprawy bieżące i wolne wnioski.

Ad1. Przewodniczący Komisji odczytał protokół z ostatniego posiedzenia 
Komisji. Protokół został przyjęty.

Ad2. Komisja zapoznała się i omówiła materiały przygotowane na IV Sesje 
Rady Miejskiej w Tłuszczu, która odbędzie się 25 lutego 2011 r.
O wyjaśnienia  poprosiła pracowników odpowiedzialnych merytorycznie za 
przygotowanie projektów uchwał.

Grażyna Roszczyk udzieliła informacji i wyjaśnień na temat 2 projektów 
uchwał :



1. w sprawie opłat za świadczenia przekraczające bezpłatne podstawy 
programowe przedszkoli samorządowych prowadzonych przez Gminę Tłuszcz.
Poinformowała, że był zgłoszony wniosek przez radnego Mirosława Szczotkę, 
aby w § 2 pkt 4 dopisać: „ za każde kolejne dziecko z rodziny 1,50 zł”  i 
wszystkie Komisje wyraziły zgodę. 
Wniosek ten zostanie zgłoszony na Sesji.
2. w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla szkól  
niepublicznych o uprawnieniach szkół publicznych, oddziałów wychowania  
przedszkolnego przy niepublicznych szkołach podstawowych , przedszkoli  
niepublicznych i niepublicznych form wychowania przedszkolnego oraz trybu  
kontroli prawidłowości ich wykorzystania .

     Komisja zaakceptowała.

Skarbnik Gminy omówiła  projekt uchwał :
1.w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Tłuszcz na 
lata 2011-2020.
2.w sprawie uchwalenia budżetu gminy Tłuszcz na rok 2011.

Wyjaśniła , że zgłosi na Sesji autopoprawkę odnośnie prefinansowania 
inwestycji dotyczącej budowy świetlicy w Dzięciołach. Zapłaciliśmy 
Wykonawcy, a nie otrzymaliśmy dotacji w 2010 r. Ale nie ma to wpływu na 
dług, który pozostaje taki sam.

Tadeusz Sasin  powiedział, że Komisja Oświaty , Kultury i Zdrowia zgłosiła
potrzebę budowy hali sportowej w Tłuszczu, zbiornika retencyjnego i 
przedszkola  po drugiej stronie torów . Dlaczego nie zostało to zamieszczone?

Pani Skarbnik odpowiedziała, że będziemy zmieniać tę prognozę  w kolejnych 
latach w miarę potrzeb i możliwości.

Mirosław Sobczak zwrócił się z zapytaniem , czy konsultowana była zmiana 
zapisu : „ z zaplecza kuchennego na szatnie i w.c  w przedszkolu  w Miąsem”.

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że konsultowała z Burmistrzem, ale jeszcze 
nie została podjęta decyzja w tej sprawie.

      Komisja uważa, że  dyrektor szkoły w Miąsem powinna być zaproszona na 
      rozmowę w celu ustalenia i uzgodnienia zmiany zapisu .



Komisja zwróciła się z zapytaniem do Pani Skarbnik, czy będą  wprowadzone 
na Sesji zmiany w uchwale budżetowej ?

Skarbnik Gminy  odpowiedziała, że zmiany będą tylko w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej.
Omówiła także 2 kolejne projekty uchwał w sprawie:
- ustalenia inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso,,
- zmiany uchwały Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 5 grudnia 2006 r. Nr II/9/06 
w sprawie określenia wysokości stawek i zwolnień w podatku od nieruchomości.
Wyjaśniła, że w związku ze zmiana ustawy, zaistniała konieczność zmiany tylko 
treści zapisu w powyższej uchwale, stawka nie uległa zmianie.

Przy omawianiu projektu uchwały w sprawie :
- zmiany uchwały Nr XIII/168/08 Rady Miejskiej w Tłuszczu z dnia 27 marca  
2008 r. w sprawie przystąpienia do Lokalnej Grupy Działania „Równina 
Wołomińska” , Komisja uzyskała informację, że nie  zmienia się treść uchwały, 
tylko reprezentant gminy, którym był  pracownik Urzędu Pan Janusz Tomasz 
Czarnogórski- Zastępca Burmistrza, teraz proponuje się Pana Waldemara 
Banaszka, obecnego Zastępcę Burmistrza.

Ad3. Komisja zwróciła się do zaproszonego na posiedzenia Komisji Tomasza 
Jusińskiego z zapytaniem, czy wszystkie jednostki OSP otrzymały protokoły z 
przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną kontroli?

Tomasz Jusiński odpowiedział, że nie otrzymała tylko jednostka w Kozłach, 
ale zostanie protokół  przekazany w najbliższych dniach.

Przewodniczący Komisji zapytał, czy był Ktoś w Dzięciołach  sprawdzić 
wszystkie usterki związane z dachem?

Tomasz Jusiński odpowiedział, ze przekazał sprawę Panu Mirosławowi 
Zajdencowi, ale prawdopodobnie umowa nie obejmowała remontu dachu.

Ad4.  W tej części posiedzenia uczestniczył mieszkaniec Chrzęsnego, były 
radny Stanisław Kielak, który w dniu 19 stycznia br złożył na piśmie zapytania 
dotyczące nie zrealizowania częściowo niektórych inwestycji  w czasie ostatnich 
dwóch lat.
Przewodniczący Komisji  zaprosił  pracownika odpowiedzialnego 
merytorycznie  za realizację  inwestycji  drogowych w gminie Pana  Rafała 
Roguskiego, który  udzielił wyjaśnień w tym temacie.



1. Odnośnie ulicy Widok poinformował, że inwestycja nie została odebrana z 
powodu wadliwego wykonania i radny nie musiał uczestniczyć przy odbiorze .
Projekt na oświetlenie prawdopodobnie został wykonany, ale tymi sprawami 
zajmuje się wydział Pana Zajdenca i do niego należy się zwrócić.
2 i 3 . Na ulicę Zasobną zostały zakupione rury i studzienki rewizyjne i 
wydatkowano kwotę 10 000  zł ze środków na bieżące utrzymanie,  a nie z 
funduszu sołeckiego. Część robót została  tylko wykonana, gdyż  warunki 
atmosferyczne nie pozwalały  na dokończenie inwestycji .
4. Ulica Borówkowa była realizowana ze środków gminnych i ze środków 
Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych . Wykonano odcinek  drogi ok. 361 
metrów  nawierzchni żwirowo – żużlowej . Inwestycję odbierała Komisja od 
Marszałka Województwa Mazowieckiego  i jest spisany protokół odbioru. 
Odnośnie przepustu i rowu, powiem tak, faktycznie jest naniesiony i rów i 
przepust, ale  żaden nie spełnia swojej roli, ponieważ w latach wcześniejszych 
wykonano urządzenia melioracyjne na istniejącym rowie, który obecnie jest 
zasypany. 
5. Sprawą  wycięcia topoli zajmuje się wydział Pana Nowaka.
Płyty zostały położone przez PKP i pierwotnie miał tam być asfalt, jednak PKP 
wykonano  bardzo dobrze zagęszczenie tłuczniem pomiędzy płytami i zostało to 
ocenione za wystarczające ( zamiast asfaltu).
5. Znaki  na ulicy Myśliwieckiej i Zasobnej zostaną  uzupełnione.
6. Po oględzinach w terenie  ulicy Kasztelańskiej nie stwierdzono żadnych 
usterek. Odnośnie pasów  na ulicy Karskiej, jest to droga powiatowa i w tej 
sprawie zostało wcześniej wystosowane pismo do Zarządcy drogi. Do chwili 
obecnej brak odpowiedzi. 
7. Jeśli chodzi o odwodnienie chodnika w ulicy Karskiej, to na odcinku od ulicy 
Zamkowej do Straży Pożarnej istnieją przykanaliki do odprowadzenia wody z 
jezdni , jednakże problem dotyczy czyszczenia przykanalików przez zarządcę 
drogi.
Wytworzyła się dyskusja pomiędzy  Stanisławem  Kielakiem a Rafałem 
Roguskim.
Przewodniczący Komisji jednak przerwał tę dyskusję i zwracając się do 
Stanisława Kielaka powiedział, aby swoje pretensje i niezadowolenie skierował 
na piśmie do pracownika odpowiedzialnego merytorycznie, a nie do Komisji 
Rewizyjnej, która  nie może zajmować się wszystkim. Dobrze byłoby pogodzić 
się z przegraną i zacząć współpracę  z obecnym radnym Henrykiem Wójcikiem.

Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem z wysokości średnich wynagrodzeń 
nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 
prowadzonych przez Gminę Tłuszcz za rok 2010 ( załącznik nr 1 do nin. 
protokółu) .



Komisja zapoznała się z ofertą  szkolenia pn. „ Zadania i rola komisji 
rewizyjnej” organizowanego przez Pismo Samorządu Terytorialnego 
„Wspólnota”  w terminie 07.03 .2011 r. 
Komisja zgłosiła 3 członków komisji do udziału w szkoleniu ( załącznik nr 2 do 
niniejszego protokółu).
Komisja prosi o  przydzielenie na ten wyjazd  samochodu służbowego w dniu  
7 marca 2011 r.

 

Komisja zaprasza na swoje posiedzenie w dniu 2 marca 2011 r o godzinie 14.00 
Pana Burmistrza  i uprzejmie prosi o udzielenie odpowiedzi na pytania i wnioski 
kierowane do Burmistrza na wcześniejszych posiedzeniach Komisji.

    
Termin następnego posiedzenia Komisji ustalono na dzień 2 marca  2011 r 
godzina 14.00.

Na tym protokół zakończono.
                                                                           
                                                                         
                                                                            Przewodniczący Komisji 

                                                                                 Tadeusz Groszek 
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